
De nieuwsbrief, je mist hem pas echt als-ie er niet is. De redactie heeft de afgelopen periode een kwali-
tatieve en kwantitatieve impuls gekregen met de toevoeging van diverse redactieleden. Om het tot nu 
fraaie voetbalseizoen een passend eind te geven is het gelukt om een dubbeldik nummer te presenteren. 
Met colums over een ver voetbalverleden, een terugkeer naar successen van weleer en een bijzondere 
‘Gast op Gerner’. Zonder de inbreng van de leden lukt het niet om een nieuwsbrief met dergelijke allure 
en dikte te maken. De hoofdredactie en haar medewerkers danken dan ook een ieder die mee heeft ge-
holpen aan deze uitgave en wenst alle leden een plezierige en sportieve seizoensafsluiting toe.

Arjan Bosch (arjanbosch@hotmail.com) en Wouter Dijk (wouterdijk@hotmail.com)

Ontknoping

Vlaggenschip 
koerst door 
seizoen
DALFSEN -  Na een redelijk goed 
verlopen voorbereiding ging de 
competitie voor ons vlaggenschip 
op 1 september van start. 
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GERNER - Jari Everts is hard op 
weg naar het vijandelijke doel, 
Ferron Nieuwland volgt hem 
aan zijn zij om te ondersteunen. 
Met z’n tweeën dribbelen de 
voetballers naar de helft van 
de tegenstander om de aanval 
tot een succesvolle afronding te 
brengen.
Met F9 heeft ASC’62 in de tweede 
seizoenshelft een nieuw team in 
de competitie en bepaald niet 
zonder succes. In navolging van 
het eerste heren- en dameselftal 

deed de talentvolle ploeg lange 
tijd mee om het kampioenschap. 
Waarschijnlijk is die titel iets te 
hoog gegrepen, desalniettemin 
hebben de jongens en meiden 
veel plezier in het voetballen en 
daar draait het uiteindelijk toch 
allemaal om.

April en mei, het zijn vaak de 
maanden waarin de ontknopingen 
plaatsvinden en dat is dit jaar niet 
anders. Het vlaggenschip pakte 
dit seizoen de eerste periode 

en heeft daarmee in ieder geval 
een plek in de nacompetitie 
veiliggesteld, maar wellicht zit er 
nog meer in het vat. Datzelfde 
geldt voor de vrouwen van 
ASC’62 die op de drempel naar 
de eerste klasse staan. En ook 
het tweede herenteam, onder 
leiding van Tristan Breukelman, 
doet nog altijd mee om promotie.  
Met al dat moois als slagroom op 
de taart zou het al met al maar 
zo een uiterst succesvol seizoen 
kunnen worden.

Mooi was die 
tijd
In deze rubriek brengen we een 
tribute aan vervolgen tijden. De 
sterke verhalen zijn niet van de 
lucht! Dit keer E1 van 2003 
/2004
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ZWOLLE - Louis van Gaal won de Champions League met Ajax maar 
haalde het WK niet met Oranje, Ronald Koeman werd kampioen met 
PSV maar pakte daarna de verkeerde trein en Bert van Marwijk won de 
UEFA Cup met Feyenoord waarna hij mislukte bij Borussia Dortmund. 
Trainer zijn is een vak apart. De ene keer ben je de grote man, de 
andere keer de schlemiel. Bij ASC’62 doen we vooral normaal; vieren 
we onze successen en nemen we onze verliezen samen. De trainer kan 
echter wel een hulpmiddel naar succes zijn, wat in dit geval zelfs kan 
leiden tot uitverkiezing van Held van de Maand.  Als held van de maand 
is verkozen, trainer van ASC’62 heren 2: Tristan Breukelman.

Tristan was vroeger jarenlang de spits in de jeugdopleiding van PEC 
Zwolle. Deze man, woonachtig in ‘De Voart’,  heeft gezelligheid echter 
ook hoog in het vaandel staan. Of dit de reden is dat Tristan het niet 
gered heeft tot profvoetballer? Wie zal het zeggen..

Tegenwoordig heeft hij de mannen van Heren 2 onder zijn hoede. 
De resultaten zijn klinkend. In het kielzog van Heren 1 staat Heren 2 
bovenaan in de derde periode. Met fris, gedurfd en aanvallend voetbal 
is het zeker de moeite waard om eens naar Tristan en zijn mannen te 
komen kijken. Promotie naar de 1e klasse is de doelstelling, is het niet 
dit seizoen, dan volgend seizoen. Tristan, succes!

Stabij Spreekt

Held van de maand 

‘Barcelona, is dat niet de ploeg van de 

planeet Messi?’

VierVierTweet
Volgens Eén Vandaag gaat het slecht met de schoenenbranche, de 
consument koopt namelijk steeds minder schoenen. Goh, niets van 
gemerkt. #tik

      - Rose Willemsen

Jo

      - Bram Gottemaker
Yeah Racoon!

      - Ian van Eerbeek
6,4 voor aardrijkskunde, dit is zakelijk

      - Daniel Ajubi
#lente #zon #koud #wind

      - Dick Kroon



Tevens praktijk voor podologie

Julianastraat 19

Dalfsen

Telefoon (0529) 431615

De voetbalspeciaalzaak 

Prinsenstraat 33
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 Technisch plaatje voor nieuw seizoen ingevuld

Foto van de maand

NIEUWS 
GERNER – Het is de Technische Commissie gelukt om de trainersstaf voor het volgende seizoen weer in 
een vroegtijdig stadium rond te krijgen. De commissie, die valt onder de afdeling Voetbalzaken, bestaat uit 
acht coördinatoren die verantwoordelijk zijn voor de uitvoering van het ‘voetbaltechnisch beleidsplan van 
ASC, binnen zijn of haar afdeling’. Zij vormen dan ook het aanspreekpunt voor de trainers van zowel de 
betaalde als onbetaalde staf. 

ASC’62 krijgt het volgende seizoen een nieuwe hoofdtrainer. Marcel Waaijer is bereid gevonden om de 
A-selectie van training te voorzien en te begeleiden op de zaterdag.  Waaijer is vijftig jaar, getrouwd met 
Yvonne en vader van twee kinderen; een dochter van 21 en een zoon van 18 jaar. In het dagelijks leven 
is hij rechercheur bij de Regiopolitie IJsselland. Hij is in het bezit van diploma TC- 1 en heeft ruim vijftien 
jaar ervaring als hoofdtrainer. Drie jaar stond hij onder contract bij Fleringen, daarna vier jaar TVC’28 uit 
Tubbergen, vier jaar DOS’37, drie jaar Den Ham en momenteel is Waaijer bezig met zijn derde seizoen bij 
voetbalvereniging Berghuizen. Ook het kader voor de overige teams is rond. Zo vervolgen Erik Laarman 
en Sander Volkerink hun duobaan bij het eerste dameselftal, trekt Tristan Breukelman opnieuw met heren 
twee ten strijde en verzorgt Timo Meijer de keeperstraining. Gerard Ham neemt de A-junioren onder zijn 
hoede, Wim van Pijkeren de B’s en Frank Borger blijft verantwoordelijk voor de C-selectie. De D-pupillen 
staan onder leiding van Chiel Pasman en Emiel Slot, Marcel Bijlenga en Ruben Zielman ontfermen zich over 
de E’s. De jongste voetballers, de F-jes, krijgen tot slot voetballes van Arjan Bosch.

Naast het aanstellen van trainers is de Technische Commissie op het moment nog druk met de indeling 
van de teams en het zorgen voor voldoende leiding en trainers. Omdat in het beleidsplan ook dames 2, 
heren 3 en het hoogste meisjesteam, momenteel meisjes B, zijn aangemerkt als selectieteam is de club 
nog bezig met het zoeken van gekwalificeerde trainers voor deze teams. De commissie is blij te horen dat 
verschillende leden ook cursussen willen volgen, de eerste aanmelding is inmiddels de deur uit. Ook zijn er 
gesprekken met Landstede over het plaatsen van stagiaires bij ASC’62.

Tot slot laat de commissie weten nog een aantal langdurig openstaande vacatures op te willen vullen. Zo is 
er nog geen coördinator voor de A- en de B-junioren, ook wordt gezocht naar een wedstrijdsecretaris voor 
de C- en de D-lichting. Hoewel deze laatste vacatures niet direct ‘onder’ de TC vallen, zou ze deze vacatures 
graag ingevuld zien, zodat alle ‘afdelingen’ met een ‘koppeltje’ van coördinator en wedstrijdsecretaris kan 
werken en elkaar waar nodig kunnen helpen en aanvullen. 



Na een redelijk goed verlopen voorbereiding ging de competitie voor ons vlaggenschip op 1 september van start. Men 
mocht meteen in de bus naar het verre Westervoort, door vele mannelijke leden van onze vereniging geassocieerd met 
het IKEA syndroom. Deze titelkandidaat was eigenlijk de gehele wedstrijd een maatje te groot, maar in de 94e minuut 

werd er toch een puntje meegesnoept. Een lekker begin van de competitie. Zeker als men in ogenschouw neemt dat vorig 
seizoen alle buswedstrijden (7 stuks) werden verloren. Een nieuw elan lijkt geboren. Een week later stond de eerste van vier 
Vechtdal derby’s op het programma. OZC werd met 3-1 aan de kant gezet. Een goede seizoensstart was hiermee gerealiseerd.

De eerste domper kwam een week later tegen Den Ham. In een slecht duel van onze zijde werd met 2-0 verloren, maar het grootste drama 
van deze middag was voor Jan Plaggemarsch van de tegenpartij. In een ogenschijnlijk onschuldig duel brak hij zijn kuitbeen. Het in de twee 
wedstrijden hiervoor gewonnen vertrouwen liep hierdoor een figuurlijke breuk op. Een week later werd de rug gerecht tegen de op dat moment 
koploper zijnde CJV’ers. Deze ploeg heeft fors geïnvesteerd in spelers en werd vooraf gezien als een van de titelkandidaten. ASC was na een 
aarzelende start na rust heer en meester op eigen veld en zette deze ploeg, na een vroege 0-1 achterstand, gedecideerd met 3-1 aan de kant. 
Hiermee steeg het zelfvertrouwen en geloof in eigen kunnen.

De tweede Vechtdal derby was aanstaande op 29 september. In deze wedstrijd in Nieuwleusen ging voor onze Noorderburen alles mis wat mis 
kon gaan met twee zeer vroege wissels nog voor rust en een rode kaart vroeg in de tweede helft voor de doelman na de derde wissel in de 
rust. De Dalfsenaren trokken met 6-1 fors aan het langste eind. Met 10 uit 5 stond men op een prachtige gedeelde tweede plaats met o.a. de 
Vroomshoopse Boys, de komende tegenstander op sportpark Gerner. De eerste oktoberwedstrijd was er een van twee gezichten. Een wervelend 
en zeer goed spelend ASC in de eerste helft, verzuimend een 1-0 voorsprong uit te bouwen naar een marge van 2 of 3, tegen een fris aanvallend 
Vroomshoop in de tweede helft. Met de uiteindelijke 1-1 uitslag konden alle partijen prima leven. Een week later de lastige uitwedstrijd naar 
Enter, vooraf ook gezien als een van de potentiële topteams. Verdedigend hadden de ASC’ers het deze middag prima voor elkaar, waardoor de 
voorwaartsen konden uitblinken en werd met een dik verdiende overwinning de busreis aangevangen, deze maal 3-1.

Met 14 punten uit 7 wedstrijden ging men de laatste speelronde van de eerste periode in. De CJV’ers hadden er 16 en AVW’66 stond op 14 met 
een beter doelsaldo. De CJV’ers mochten niet winnen uit bij Be Quick ‘28 (ASC had een beter doelsaldo) terwijl AVW ‘66 thuis het klusje moest 
klaren tegen Den Ham. Oranje Nassau kwam naar Gerner om het geschonden blazoen op te poetsen. De ploeg staat in de onderste regionen 
van de ranglijst en dat staat de Almelose formatie niet aan. In een slechte en vervelende wedstrijd trok de thuisploeg aan het langste eind 
met 1-0. Op de bank werden met een schuin oog de andere tussenstanden nauwlettend in de gaten gehouden. Al gauw werd duidelijk dat de 
Deventernaren kopje onder gingen in Zwolle. AVW ‘66 echter kwam de eerste helft op voorsprong en leek op weg naar de eerste periodetitel. In 
de tweede helft gooiden de Hammenaren echter flink roet in het Westervoortse eten door tussen de 62e en 82e minuut drie maal doel te treffen 
en een Westervoortse periode aan duigen te schieten. Uiteindelijk eindigde dit duel in een 3-2 overwinning voor de enige ploeg die ASC deze 
competitie een nederlaag had bezorgd. Met 17 punten uit 8 duels pakte ASC de eerste periode. Een geweldige meevaller, die aan het einde van 
het reguliere seizoen wellicht een prachtig toetje geeft.

De start van de tweede periode was een stuk moeizamer. Tegen de Hulzense Boys kwam men thuis niet verder dan een voor beide partijen 
verdiende 2-2. Een week later in Bergentheim werd het een zeer opmerkelijke wedstrijd. ASC leek zich na 10 minuten in de tweede helft na een 
3-1 voorsprong op te maken voor een ruime overwinning toen Jan Ewoud ten Brinke uit het niets een kwartier voor tijd twee maal geel kreeg 
binnen 20 seconden en de scheidsrechter ook nog eens in de 4e minuut van de blessuretijd buitenspel wegwuifde onder het mom van “moet 
ik u nog uitleggen hoe dat gaat met clubgrensrechters”. Resultaat 3-3 en twee verloren punten. De koppositie was hiermee weer uit handen 
gegeven aan Vroomshoop dat wel de twee gespeelde wedstrijden in deze periode in winst omzette. Na 11 van de 26 wedstrijden bekleedt men 
een fantastische tweede plaats op de ranglijst met 22 punten, slechts een puntje achter de koploper, maar ook de nummer 7 staat dichtbij op 4 
punten. Het kan dus alle kanten op in het linkerrijtje.                    

Vlaggenschip koerst door het seizoen 
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Het onverwacht laag geklasseerde DZC ‘68, 
gedegradeerd uit de eerste klasse, was een week later 
de opponent op Gerner. In een zeer matig duel won ASC 
met 2-1. AVW won met 2-5 bij Vroomshoop waarmee 
ASC weer twee punten dichterbij de kop kroop. 

Na 11 van de 26 Op 1 december stond de verre rit 
naar VV Dieren op het programma, een pasgeboren 
fusie tussen Gazelle Nieuwland en Erica ‘76. Deze 
uitwedstrijd leverde een lekkere dikke 1-4 winst op, 
ogenschijnlijk eenvoudig behaald. En toen werd het 
winter; en lang ook. De 12 gespeelde wedstrijden 
hebben 25 punten opgeleverd, resulterend in een 
mooie en niet verwachte 2e plaats.

Twee maanden later, op 2 februari 2013, en toch 
met nog 4 oefenwedstrijden in de benen, werd de 
competitie hervat thuis tegen Den Ham. Een gelijkspel, 
een terechte afspiegeling van de krachtsverhoudingen. 
Drie weken en drie oefenwedstrijden later staat Be 
Quick ‘28 aan de poorten van Gerner. ASC was de hele 
wedstrijd de betere ploeg, zonder tot goed spel en grote 
kansen te komen. De 1-0 vlak voor tijd was dan ook 
meer dan welkom. Des te groter was de domper van de 
pingel tegen in de 92e minuut. Een ware Houdini act, 
die Alfred Hitchcock geschreven zou kunnen hebben, 
leverde in de 96e minuut de winnende treffer op.

Het einde van de winterstop werd definitief ingeluid op 
2 maart, sv Nieuwleusen kwam op bezoek. Met een zeer 
teleurstellende 0-0 haalden de teams het eindsignaal. 
Des te scherper stak de prestatie een week later af. 
Een wervelende voetbalshow van ASC degradeerde 
Vroomshoop op eigen veld tot figurant. De 0-5 was 
wellicht nog geflatteerd, en dan aan de magere kant. 
De Dalfsenaren zijn weer trotse koploper.

De twee wedstrijden die erop volgden, thuis tegen 
Enter Vooruit en uit naar Oranje Nassau leverden aan 
beiden zijden geen doelpunten op, maar wel nog steeds 
de koppositie. Een ongekende weelde. En dan staat 
het paasweekend voor de deur. De hele top 5 speelt 
tegen elkaar, prachtige affiches. Als de stofwolken na 
een roerig weekend neerdalen, heeft de top 4 allemaal 
een keer gewonnen en een keer verloren en staat 
ASC’62 nog steeds bovenaan. ASC haalt geweldig uit 
in Deventer tegen de CJV’ers, de Turkse enclave wordt 
gedecideerd met 1-5 op het eigen authentieke terrein 
aan de kant gezet. Tweede paasdag was AVW ‘66 een 
flink maatje te groot en was de 3-5 nederlaag zelfs nog 
geflatteerd.

De lente lijkt 6 april eindelijk aan te breken als er 
wederom een Vechtdalderby op het programma staat, 
ditmaal in Ommen. Voor aanvang van de wedstrijd een 
heerlijk zonnetje, wel iets te koude temperaturen voor 
de tijd van het jaar, maar geen zuchtje wind. Als de 
wedstrijd begint zijn de omstandigheden veranderd. 
Donkere wolken hebben zich samengepakt, en dan 
met name boven OZC en de Ommenaren druipen af 
met een daverende 1-6 thuisnederlaag. ASC heeft het 
Ommense varkentje flink gewassen, een week later 
wordt het tegen Bergentheim echter 1-1, waarna 
de uitwedstrijd tegen DZC’68 helaas met een 4-3 
nederlaag wordt afgesloten. De titel lijkt daarmee iets 
te hoog gegrepen voor de ploeg van Freddy Smit. 
De achterstand op koploper AVW’66 is met nog drie 
wedstrijden te gaan vier punten. Een achterstand die 
alleen goedgemaakt kan worden als die ploeg fouten 
maakt. Desalniettemin, de eindsprint is ingezet

ASC’62 moet hopen op fouten van AVW’66
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Commissies
De Beheercommissie

Het voetbalseizoen 2012-2013 
is inmiddels in haar laatste fase 
aanbeland. Sportief gezien staat 
onze vereniging er goed voor en 
daar mogen we best trots op zijn.                   
Goede sportprestaties kunnen 
worden geleverd wanneer de 
randvoorwaarden goed zijn. We 
staan er al voetballend niet bij stil 
dat niet alleen de gemeente, maar 
ook onze vrijwilligers op maandag 
de kapot gespeelde velden weer 
herstellen. Dat de kleedkamers en 
de terreinen weer keurig worden 
schoongemaakt voor ons aller 
voetbalplezier. 

Het komt wel eens voor dat de 
verwarming het even laat afweten 
of dat de douche koud is. De 
beheercommissie wil echt niemand 
in de kou laten staan maar soms 
laat de techniek ons wel eens in de 
steek.

We doen er alles aan om de 
verouderde installatie nog even 
overeind te houden. En dat is een 
mooi bruggetje naar de nieuwbouw 
van onze kleedaccommodatie. 
Achter de schermen wordt er 
namelijk  hard gewerkt om 
een en ander te realiseren. Het 
bestuur en de bouwcommissie 
vertrouwen erop dat ze binnenkort 
openheid van zaken kunnen 
geven.  Afgelopen jaar is er in 
het clubgebouw veel werk verzet, 
de nieuwe kozijnen met speciaal 
dubbel glas zijn gemonteerd en 
door de vrijwilligers afgeschilderd. 
De radiatoren en de muren hebben 
een opfrisbeurt gehad en er 
hangen nieuwe gordijnen voor de 
ramen die voor warmte en sfeer in 
het clubgebouw zorgen. 

Natuurlijk hebben we als 
beheercommissie nog wensen 
en zijn er vanuit de leden ideeën 
naar voren gekomen waar we de 
komende tijd invulling aan willen 
geven. De beheercommissie 
krijgt vanaf het nieuwe seizoen 
een andere samenstelling. Eddy 
Hulst die verantwoordelijk is voor 
de personele bezetting van het 
clubgebouw gaat ons verlaten.

Hij heeft deze functie met 
enthousiasme uitgevoerd en wij 
zijn hem hier uiteraard dankbaar 
voor. We zij blij dat deze functie 
wordt ingevuld door Rianne Dijk. 

Rianne heeft inmiddels al een paar 
vergaderingen bijgewoond om er 
een beetje in te komen.  Daarnaast 
zal de huidige coördinator vanuit 
de vrijwilligerscommissie, Gerry 
Hulst, ons volgend jaar komen 
versterken op secretarieel gebied. 
Met de komst van beide dames 
behoort de mannencultuur in de 
beheercommissie tot het verleden 
en daar zijn we blij mee. 

Langs deze weg willen wij mensen 
die ons achter de bar willen komen 
versterken oproepen om zich aan 
te melden als vrijwilliger. Aan het 
begin van het nieuwe seizoen 
ontvangen de barmedewerkers de 
indeling voor het seizoen 2013-
2014 en een uitnodiging voor een 
instructieavond in september.

Aanmelden als 
bardienstmedewerker kan via  
het contactformulier op de 
website of via Eddy Hulst en 
Rianne Dijk. 

• 5000 m2 tuincentrum
• allerlei containerplanten
• potten en manden
• bestratingsmateriaal
• tuinaanleg en onderhoud
• 15 modeltuinen
• zelfpluk fruittuin
• 18 hole’s minigolfbaan

Welsummerweg 14-b  -  Dalfsen  tel 431620

bekijk ook onze website

www.jopiesgroenewereld.nl

Agrarisch loonwerk

 Grondwerk

  Containers

   Levering van zand, grind etc. 

    Cultuurtechnisch werk

     Riolering

    Bestrating

   Zeefwerk

  Sloopwerk

 Verreiker

Rietmansweg 5  /  7722 KK Dalfsen
www.pekkeriet.nl  /  info@pekkeriet.nl

t 0529 - 43 50 50

Maradona deed het, Said Al-Owairan ook; tientallen verdedigers omspelen. Arjen Stokvis is op deze foto 
hard op weg om dat kunststukje te evenaren. Weet jij waar de bal is? Mail de redactie en win!

Waar is de Bal?
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Alex troeft 
iedereen af
GERNER - Hij moest er even 
voor zweten, maar uiteindelijk is 
het Alex Ekkelenkamp gelukt om 
voor ’t eerst in zijn carrière de 
klaverjascompetitie van ASC’62 
te winnen. De roemruchte spits 
van weleer hield zijn kaarten bij 
tijd en wijle verstandig tegen 
de borst, trok zo nu en dan een 
aas uit de mouw en legde vaak 
zijn laatste troef met succes op 
tafel. Ondanks dat Ekkelenkamp 
maar negen van de tien keer aan 
de start van de tweewekelijkse 
klaverjasstrijd verscheen, versloeg 
hij de concurrentie met grote 
overmacht. Met een gemiddelde 
score van constant boven de 
vijfduizend punten bereikte 
Ekkelenkamp een totaal van 
38.859 punten, ruim duizend 
meer dan Frits Bekedam die voor 
Johan Scherpenkate op de tweede 
plaats eindigde. “Het zat dit jaar 
inderdaad mee”, gaf Ekkelenkamp 
tijdens de prijsuitreiking aan 
dat geluk een belangrijke factor 
binnen het kaartspel is. 

Hij dichtte zich voor de 
afsluitende avond al goede 
kansen toe. “Ik wist dat Johan 
Scherpenkate op een avond 
een puntentotaal van 6.700 
had behaald, maar ik moest wel 
hoog zitten.” 

Ekkelenkamp ontving de 
trofee uit handen van Frits 
Hartkamp, competitieleider 
binnen ASC’62. In totaal namen 
dit jaar 62 kaarters deel aan 
het prijsklaverjassen. Daarvan 
volbrachten 49 deelnemers 
het minimumaantal van zeven 
avonden. Van die kaarters 
ontving Henk Nijeboer met 
een totaal van 28.934 de 
rode lantaarn, overigens nog 
voor favorieten als Bram 
Gottemaker, Janet Huisman en 
Frank Dalhuisen die wel op de 
ranglijst van Hartkamp prijken, 
maar niet zeven keer aan de 
kaarttafel verschenen. 

Heeft u bouw- of verbouwplannen?
Vrijblijvend advies, juiste materialen

en scherpe prijzen!

Elektra  •  Water

Gas  •  Centrale Verwarming

Airco  •  Riolering  •  Dak- en zinkwerk

Betonboren/-zagen

Onderhoud & verhuur cv-ketels

Kampmansweg 8  •  7722 RV  Dalfsen
Tel. (0529) 432549  •  Fax (0529) 431341

E-mail info@morrenhof-jansen.nl

Dalfsen  |  Gramsbergen  |  Vriezenveen

www.morrenhof-jansen.nl



De ranglijst in het clubgebouw toont het al maanden aan: de dames van voetbalvereniging ASC’62 zijn steevast in de 
bovenste regionen terug te vinden. Onder de bezielende leiding van Erik Laarman en Sander Volkerink heeft het team 
de weg naar boven gevonden en de smaak inmiddels flink te pakken. Niet zelden worden flitsende aanvallen op de mat 

gelegd, waarbij het van links naar rechts door de vijandelijke defensie gaat. Niemand weet wanneer het daadwerkelijk zover 
is, misschien dat het nog een jaar duurt, maar de huidige stand op de ranglijst laat zien dat het dit seizoen al mogelijk is om de 
stap naar de eerste klasse te zetten. 

“Speel maar diep”, zo klinkt de stem van, naar later blijkt Nikki Boeve, op zomaar een trainingsavond van de eerste vrouwenselectie op sportpark 
Gerner. Ze heeft het nog niet geroepen of van de voet van Nienke Weijdeman vertrekt, na een kaats met Mariska Lans, een splijtende dieptepass 
naar één van de gevaarlijke en snelle aanvallers uit deze selectie. Een pass die ze ook naar Rebecca Endeman of Susan Borger had kunnen 
verzenden want ook zij liepen vrij. Kortom, er valt wat te kiezen in de opbouw omdat alle speelsters in dit team precies van elkaar weten wat ze 
doen. Dit is ook terug te zien in de wedstrijden op zaterdag waar via een zorgvuldige en gevarieerde opbouw al diverse punten zijn verzameld.

Met name Rebecca Endeman en Susan Borger, of stand-inn Ellen Gort, zorgen voor de controle op het middenveld als diepspelen even niet lukt 
en de snelle buitenspelers, Danielle Visscher (de stylist van het team) en Ingrid Lans, niet bereikt kunnen worden, maar de voorkeur aan een 
breedtepass wordt gegeven. Wekenlang is er in de voorbereiding en daarna in stilte gewerkt aan het ‘inslijten’ van een nieuwe speelstijl die past 
bij de kwaliteiten en mogelijkheden van de verschillende speelsters van de selectie. Met een competitie waarin ASC’62 samen met AZSV en Flevo 
Boys tot de smaakmakers behoren lukt het keer op keer om het publiek te vermaken. De busreizen van de dames zijn altijd heel gezellig, met 
name als de drie punten door leidster Fenna Borger in de kofferbak zijn gekieperd.

lees verder op de volgende pagina

Dames op weg naar de eerste klasse
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“De wil om mooi en vooral aantrekkelijk voetbal 
te spelen is geweldig”, aldus beide trainer/
coaches Erik Laarman en Sander Volkerink, die 
inmiddels een jaar hebben bijgetekend. Ook 
Fenna en Nico Borger hebben aangegeven nog 
minimaal een jaar te blijven, net als verzorger 
Harmen Eggens.
Het bekertoernooi  is gebruikt om het spel nog 
verder te verfijnen. Na de poulewedstrijden 
kwam 1e klasser OZC uit de koker van de loting 
van de KNVB. 

Belangrijker dan de winst tegen dit team was 
het debuut van Sanne Rietman, die ook meteen 
maar even de eerste goal binnenschoot. Een 
prima opsteker voor Rietman, die door het team 
gelijk goed opgevangen is. In deze wedstrijd 
werd het echt  duidelijk hoe goed het team van 
ASC’62 eigenlijk kan voetballen als het eenmaal 
loopt. Helaas strandde ASC’62 in de achtste 
finale doordat op een koude dinsdagavond 
in Groningen de strafschoppen door The 
Knickebockers net iets beter werden genomen. 
De eensgezindheid en kameraadschap binnen 
dit team werd daarna alleen maar groter. 

Het zal nog moeten blijken of dit zo blijft nu 
Marloes van Assen terug komt van een blessure, 
ook Anniek Kijk in de Vegte aansluiting heeft 
kunnen vinden en er diverse spelers van 
het tweede en de talentvolle speelsters van 
meisjes B zich in de kijker gaan spelen of 
hebben gespeeld. Deze concurrentie houdt in 
ieder geval iedereen scherp en in de resultaten 
is niet te merken dat dit nadelig werkt voor het 
vertoonde spel en de behaalde resultaten.

Werd er in het begin van de competitie nog 
vaak gewonnen met een minimale marge, 
in de tweede seizoenshelft worden kansen 
steeds vaker omgezet in een doelpunt, vaak 
door Alie Tempelman, maar steeds vaker 
laat Tempelman vooral anderen scoren en is 
ze voorin het aanspeelpunt van een nieuwe 
aanvalsopzet. Eva Dalhuisen die zich dit seizoen 
heeft ontwikkeld van een in de ‘mandekking’ 
voetballende back naar een meevoetballende 
vrije verdediger trekt daarbij regelmatig – 
en met succes - op richting het vijandelijke 
doelgebied.

Als de tegenstander dan toch nog eens kans ziet 
om gevaarlijk te worden dan wordt een aanval 
meestal in de kiem gesmoord door Lisanne 
Stokvis, Esther Visscher, Anne Bremmer of 
keepster  Dyonne Meijerman die bezig is aan 
een heel sterk seizoen.
Hoewel het team aan belangstelling van 
supporters niets heeft te klagen is extra 
ondersteuning langs de lijn altijd welkom. 
Voor liefhebbers van aantrekkelijk voetbal is er 
in ieder geval geen reden meer om thuis te 
blijven. 

Er volgen nog enkele spannende weken voor 
de damesafdeling van ASC’62. De kans op 
promotie is deze jaargang groot, terug naar 
de klasse waar het ooit acteerde en eigenlijk 
ook thuishoort is niet langer een droom. Het 
duurt niet lang meer of we weten of promotie 
daadwerkelijk realiteit is geworden.
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Bovenste rij (v.l.n.r.): Jeroen, Justin, Silke, Nick; Tweede rij: Luc, Jari; Derde rij: Eilmerik, Troy, Benjamin, Ferron

ASC’62 - F9, het jongste pupillenteam van het seizoen 2012 - 2013

GERNER - Meer dan de helft van de F9-spelers treedt hiermee in de voetsporen van hun ouders. Van deze ouders heeft ook weer meer dan 
de helft hun sporen op Sportpark Gerner liggen (al dan niet verdiend). Dit is wellicht de verklaring voor de grote belangstelling die er altijd is 
wanneer de tien aanstormende talenten het veld betreden. Martijn Everts en stagiaire Esther Zielman (ASC´62 meisjes B) trainen het team één 
keer in de week. Everts: “Herhalen, herhalen, herhalen, dat is wat je moet doen bij deze jonge kinderen. Het is een leuke groep, een aantal kent 
elkaar van school maar de scholen onderling mixen ook goed. Meestal luisteren ze goed, al zijn ze soms wel eens helemaal losgeslagen.”
Martijn ziet vol verbazing hoe snel de vorderingen zijn. Van het zo bekende kluitjesvoetbal was na een paar weken al geen sprake meer. Er 
wordt al echt verdedigd en aangevallen, de posities vallen vanzelf op een goede plek waarbij de spelers elkaar goed weten te vinden. Zelfs een 
overtredinkje wordt niet geschuwd, al is dat meer per ongeluk dan dat er sprake is van opzet. 

Ook de andere (groot)ouders zijn erg betrokken op het, nu nog uit tien kinderen (9 jongens en 1 meisje) bestaande team. Er wordt al wel door 12 
kinderen getraind, dat belooft veel voor de toekomst. Het huidige resultaat mag er ook zijn, al staan ze niet bovenaan in de competitie, ze spelen 
een mooi partijtje voetbal. Je mag gerust zeggen: een stevig potje voetbal met af en toe een tackeltje of een slidinkje, maar ook technische 
hoogstandjes als kunstige hakjes en slimme een-tweetjes ontbreken niet. De tandem in de voorhoede scoort menig goal, de harde werkers (m/v) 
op het middenveld verzetten veel werk en de onverstoorbare achterhoede, vaak opererend als duo, zorgt gezamenlijk voor een leuk schouwspel. 
De keeper wisselt per wedstrijd, zelfs per helft. Het zal nog moeten blijken wie de meeste aspiraties heeft op dit gebied. 
Wel duidelijk is dat er in F9 een goede basis wordt gelegd voor sportieve vriendschappen en wellicht lange en productieve lidmaatschappen.
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Woonplaats: Geboren en getogen aan 
de Fabiushof in Dalfsen. Nu woon ik in de 
Camerlinkstraat.

Geboren: 7 november 1972

ASC’er sinds: Ongeveer 33 jaar. Ik ben lid 
van ASC geworden toen ik 6 jaar was. Ruim 
7 jaar geleden was Jurrie van Keulen net 
voorzitter en toen mocht hij mij huldigen voor 
mijn 25-jarig lidmaatschap.

Beroep: Assistent projectleider bij Unica.

Partner: Al ruim 17 jaar getrouwd met 
Rolanda. We hebben 2 kinderen: Liam (9)  en 
Lynn (5). Liam speelt nu in E2. Lynn heeft 
een keer met de kabouters meegespeeld. 
Ze moet nog even het laatste zetje van ons 
krijgen om ook ASC’er te worden.

Zelf gevoetbald: Ik ben begonnen 
in F3, daarna F1. Verder heb ik alle 
standaardelftallen doorlopen, zoals C1, B1 en 
A1. Ik heb nog even in het 10e gevoetbald, 
maar werd door knieproblemen genoodzaakt 
te stoppen. Toen ben ik leider geworden van 
het 3e en daarna het 4e. Nu ben ik leider van 
E2, bij mijn zoon Liam.

Club Nederland: Dat is PSV. Daarnaast 
hoop ik altijd dat PEC Zwolle wint. Daar ga ik 
regelmatig kijken.

Speler Nederland: Mark van Bommel. Dat is 
een echte leider die PSV in toom houdt.

Club buitenland: Die heb ik niet. Ik kijk wel 
alles wat op tv is. Ik houd van aanvallend 
voetbal, dus hoop dat de mooist voetballende 
ploegen altijd winnen.

Speler buitenland: Messi, zoals iedereen 
hem de beste vindt.

Stadion: Het nieuwe stadion van PEC Zwolle 
vind ik mooi, evenals het Gelredome en dat 
van PSV. Ook heeft De Kuip altijd een aardige 
sfeer. In het buitenland ben ik nooit naar een 
voetbalstadion geweest, dus dat kan ik niet 
beoordelen.

Tenue: Het blauwwit van ASC is het mooiste 
dat er is.

Jeugdidool: Dennis Bergkamp. Dat is een 
echte topper. De beste Nederlandse speler. 
Ook zeurt hij nooit, daar hou ik van.

Televisie: Alleen voetbal en darten. Bij het 
darten is Michael van Gerwen mijn favoriet. 
Barney vind ik niet wat, die is veel te 
arrogant.

Internet: Voetbal.nl en de ASC-site. Die is 
trouwens wel mooi geworden! Verder internet 
ik niet veel.

Tijdschriften: Ik lees geen tijdschriften.

Krant: De Stentor, die lees ik altijd op het 
werk.

Trainers: Guus Hiddink vind ik een hele 
goede. Verder Bert van Marwijk. Die had ik 
graag nog een aantal jaar bij het Nederlands 
elftal gezien. Ik heb helemaal niks met Louis 
van Gaal door zijn houding. Die denkt dat hij 
het voetbal heeft uitgevonden.

Overschatte voetballer: Zlatan 
Ibrahimovic. Als hij niet kan winnen is het net 
een klein kind. 

Onderschatte voetballer: Dat is een 
lastige. Yanic Wildschut vind ik erg goed. 
Jammer dat hij nu op de bank zit, terwijl hij 
een jaar geleden nog in de belangstelling van 
de top drie in Nederland stond. VVV wilde 
de hoofdprijs voor hem. Ik had hem graag 
hogerop gezien.

TV-presentator: Humberto Tan. Helaas kon 
ik er niet bij zijn toen hij bij ASC de Heineken 
Kantine Quiz kwam presenteren. Ik had 
hem graag ontmoet en een praatje met hem 
gemaakt.

TV-analyticus: Johan Derksen. Daar 
kan ik altijd erg om lachen, terwijl hij ook 
inhoudelijk verstand van voetbal heeft. Hij is 
niet bange!

Politiek: Alsjeblieft niet! Ik heb 1x gestemd 
toen ik 18 was en heb het toen volgens mij 
nog verkeerd ingevuld ook! Dat doe ik nooit 
weer.

Waar doe je de boodschappen: Dat doet 
mijn vrouw altijd, die gaat naar de C1000.

Sigarenmerk: Olifant. Die haal ik altijd 
speciaal bij een fabriek in Kampen, heerlijk!

Wie wordt kampioen in de eredivisie: Ik 
zeg het niet graag, maar dat wordt Ajax. 

Wordt ASC 1 dit jaar kampioen?: 
Uiteraard! Zonder twijfel! Ik heb er alle 
vertrouwen in. Tegen OZC was ASC 
voetbaltechnisch veel beter. Ze kwamen 
achter, maar bleven rustig. Op 2e paasdag 
tegen AVW’66 had ASC een offday, dat 
gebeurt niet nog eens.

Favoriete ASC-speler: Ik vind Floris 
Meerveld in de aanval geweldig. Verder Bart 
Scholten en Bart Lindeboom in verdedigend 
opzicht. Dat zijn echte stayers. Die doen het 
goed.

Biermerk: Grolsch! Bij gebrek aan beter 
smaakt de Heineken ook wel. Dat is trouwens 
een mooi punt voor de ledenvergadering: 2 
biermerken in het clubgebouw. Maar als je 
dorst hebt smaakt alles….
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(555) 555-5555 123 Everywhere • City, ST 00000

Cortie eugiat
Cortie eugiat. Ureet in velendip euisi. 

CERUM ERE 

NOST! N AT U S
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Gastheer / vrouw heren 1
Leiding, bestuur en scheidsrechters voorzien van koffie/drankje/
hapje voor en na de wedstrijd. Toezicht op schoon achterlaten van 
de bestuurskamer. Tijdens de wedstrijd vrij om te kijken. Eens per 14 
dagen van 13:30 tot 17:00 uur, eventueel roulerend met anderen.

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de vrijwilligerscom-
missie via http://www.asc62.nl/index.php/vrijwilligerscomm

Trainers en leiders 
Voor seizoen 2013-2014

Keeperstrainer D’s/E’s en voor 

Leiders voor H5 + een leider voor een nieuw te vormen seniorenteam.

Leider Da 3

Voor meer informatie kun je contact opnemen met voetbalzaken via 
http://www.asc62.nl/index.php/voetbalzaken

2e kaartverkoper heren 1  
Voor het volgende seizoen 2013-2014 zijn wij op zoek naar een 2de 
kaartverkoper bij de thuiswedstrijden van ons vlaggenschip heren 
1. De thuiswedstrijden zijn over het algemeen 1 keer in de 2 weken 
afhankelijk van het speelschema. 

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de vrijwilligerscom-
missie via http://www.asc62.nl/index.php/vrijwilligerscomm

Technisch coördinator ABC jun.
Deelname aan vergaderingen Voetbalzaken 1x6wk. Verantw. voor 
uitvoering voetbaltechn. beleid bij ABC junioren. Is aanspeekpunt 
trainers. Deze persoon moet affiniteit hebben met voetbaltechnische 
zaken. Begin + eind seizoen meerdere uren/week druk.

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de vrijwilligerscom-
missie via http://www.asc62.nl/index.php/vrijwilligerscomm

Barmedewerkers zami 13-17 uur
We zijn nog op zoek naar een aantal mensen (18+) die in 
‘ploegendienst’ op zaterdagmiddag de bardienst willen draaien. Van 
tevoren een keer meedraaien is natuurlijk mogelijk!

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de beheerscommis-
sie via http://www.asc62.nl/index.php/beheercommissie

VACATURES



Ook de redactie van de digitale nieuwsbrief gaat helemaal mee met de nieuwste apps. Raad welke twee mensen hier geswapt zijn en win de 
titel van ASC’62 facefapper van de maand. Je kan je antwoorden doorgeven aan Arjan Bosch en Wouter Dijk via arjanbosch@hotmail.com of 
wouterdijk@hotmail.com 
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VACATURES
Materiaalman / vrouw
We zoeken iemand die van begin aug. tot eind mei op de di- en 
do avond van 19:00 uur tot ongeveer 22:30 uur aanwezig wil zijn 
op het sportpark. Belangrijkste taak: controlle & afsluiten van o.a. 
kleedkamers en bediening verlichting. Kleine vergoeding.

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de beheerscom-
missie via http://www.asc62.nl/index.php/beheercommissie

Maatschappelijke stage
Zoek je een plekje dicht bij huis of in een bekende omgeving? De 
vrijwilligerscommissie kan je helpen.

Denk eens aan:

- organisatie toernooi

- trainen of begeleiden van een team

- of verzin zelf iets leuks

Voor meer informatie kun je contact opnemen met de vrijwilliger-
scommissie via http://www.asc62.nl/index.php/vrijwilligerscomm

Vormgever nieuwsbrief
Voor mensen die graag willen bijdragen aan de vormgeving 
van deze nieuwsbrief. De huidige nieuwsbrief wordt 
opgemaakt in adobe indesign; enige affiniteit met dat 
programma is dus een vereiste.   

Voor meer informatie kun je contact opnemen met Wouter Dijk via 
het e-mailadres wouterdijk@hotmail.com

WIE ZIJN DEZE MENSEN?



Wouter Zwart, destijds spelend in B1, raakte op zestienjarige leeftijd geblesseerd aan zijn rechterknie. Het 

duurde maar liefst tweeënhalf jaar voordat hij weer kon voetballen. Sinds een paar maanden voetbalt hij 

weer actief bij de A2-junioren.

Hoe ben je geblesseerd geraakt? 

Ik ben geblesseerd geraakt in april 2010 
tijdens een duel om de bal met de spits van 
de tegenstander (ZAC). We gaven elkaar een 
schouderduw, maar omdat de tegenstander 
een kop groter was dan ik, won hij dat duel. Ik 
weet nog steeds niet precies wat er is gebeurd, 
maar ik denk dat ik op het moment van de 
schouderduw alleen op mijn rechterbeen 
stond. Door de schouderduw bewoog mijn 
bovenlichaam, inclusief bovenbeen, opzij 
terwijl mijn onderbeen gewoon op zijn plek 
bleef staan. Mijn knie knikte de verkeerde kant 
op en dat was de reden waardoor ik mijn knie 
verzwikte.

Een halfjaar later pas de diagnose.

De huisarts dacht eerst dat ik enkel mijn 
knieband had opgerekt. Toen ik volgens de 
huisarts weer zou moeten kunnen voetballen, 
verzwikte ik opnieuw mijn knie. Dat was denk 
ik drie maand na de wedstrijd bij ZAC. Omdat 
ik mijn knie opnieuw verzwikte dacht de 
huisarts dat er toch wat anders aan de hand 
was. Hij regelde daarom fysiotherapie voor me 
en op dat moment dacht hij dat er iets met 
mijn meniscus aan de hand was. Na ongeveer 
twee maand fysiotherapie vond de fysio dat 
het voorzichtig weer tijd werd om iets met de 
bal te gaan doen. 

Toen ik dus weer wat met de bal ging doen, verzwikte ik opnieuw mijn knie. De fysio vond het nu wel een keer genoeg geweest en vroeg de 
huisarts om me door te sturen naar het ziekenhuis. Vier maand na de wedstrijd bij ZAC ‘stond’ ik dus pas bij de orthopeed in het ziekenhuis. Hij 
heeft eerst een röntgenfoto voor me geregeld, maar omdat daar niets op te zien was werd ik op de wachtlijst voor een MRI gezet. Hier moest ik 
ook weer een tijdje op wachten en uiteindelijk kreeg ik pas een half jaar na de wedstrijd bij ZAC de diagnose dat ik mijn voorste kruisband had 
afgescheurd en dat ik mijn meniscus op twee plekken had ingescheurd.

Ik ben toen eerst aan mijn meniscus geopereerd en later heb ik in een ander ziekenhuis een kruisbandreconstructie gehad. Daarvoor hebben 
ze één van mijn pezen uit mijn hamstrings gebruikt. Daarna kon ik beginnen met revalideren. Dit duurt normaal gesproken negen tot twaalf 
maanden, maar om een lang verhaal kort te maken, ik deed hier anderhalf jaar over. Dit kwam voornamelijk omdat ik tijdens het revalideren ook 
nog eens een scheurtje in mijn hamstrings opliep. Door alle vertraging die ik had opgelopen duurde het uiteindelijk tweeënhalf jaar voordat ik 
weer een wedstrijd kon spelen.

Ben je bang voor een nieuwe blessure?

Aan de ene kant ben ik best wel bang dat ik opnieuw geblesseerd raak, vooral omdat mijn knie en hamstrings toch altijd blessuregevoelig blijven, 
maar aan de andere kant ben ik er ook niet bang voor. De orthopeed heeft me namelijk verzekerd dat ik in principe alles zou moeten kunnen 
doen met mijn nieuwe kruisband. Ik heb in de tussentijd alweer een keer geskied en ik heb ook al weer aardig wat wedstrijden gespeeld, maar 
ik heb ook alweer mijn knie een keer verdraaid en mijn hamstrings licht opgerekt.

Ik wilde blijven voetballen omdat ik voetballen het leukste vond wat er was. Ik vond het altijd leuk om met mijn teamgenoten te trainen en 
natuurlijk vond ik het ook leuk om wedstrijdjes te blijven spelen. Maar, als ik had geweten dat ik pas tweeënhalf jaar na mijn blessure weer kon 
voetballen, had ik ervoor gekozen om te stoppen….
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De ASC’62 nieuwsbrief is niet alleen voor het voetbalvolk, maar ook door het voetbalvolk. Dit klinkt echter 
gemakkelijker dan dat het is. Want vind maar eens vrijwilligers die graag in de pen klimmen. Om die reden 
zetten we een beetje druk op de ketel. Elke keer schrijft iemand, Niels Gort in dit geval, een stuk en wijst 
diegene een lid van ASC’62 aan die het vervolg moet schrijven. De enige regel is dat het stuk tussen de 300 
en 350 woorden moet bevatten.   

Dankzij meneer Koster mag ik een aantal woorden schrijven 
in deze nieuwsbrief, waarvoor dank. Ik persoonlijk vind het 
belangrijk om die te besteden aan alles wat zo ‘vanzelfsprekend’ 
lijkt. 

Laten we de volgende vraag eens bekijken: ‘’Wat doe je op een 
gemiddelde zaterdag op Gerner?’’ Ik zet m’n fiets in het rek, 
gooi m’n tas in het hek en bestel een bakje koffie aan de bar. Als 
het kan ga ik nog even langs de lijn staan om een wedstrijd te 
bekijken. Ik zie een trainer die gespannen een beslissing van de 
scheidsrechter afwacht. 

Over een uur mag ik zelf het veld op, maar eerst nog luisteren 
naar de leider die zich weer over een opstelling heeft gebogen. 
In de rust slurp ik bezweet een kop thee naar binnen om vol 
goede moed de tweede helft in te gaan. Om over de derde helft 
nog maar te zwijgen, want daar gebeurt ook weer van alles. 
De barmannen en -vrouwen verzorgen ons goed en na het 
weekjournaal ga ik meestal naar huis. Vlak voordat ik vertrek, 
zie ik trouwens nog mensen die het clubgebouw aanvegen.

Als je het mij vraagt is dit de normale gang van zaken op een 
gemiddelde zaterdag. Het is ook eigenlijk geen spannend 
verhaal. Enig idee hoe dat komt? Ik denk omdat het gewoon 
vanzelfsprekend is. Maar als je nou eens goed leest en nadenkt 
over wat er staat, vind je het dan nog steeds vanzelfsprekend? 
Ik help je wel even.

Die koffie moet gezet worden.  De lijn waaraan je staat, komt 
niet uit de lucht vallen en scheidsrechter ben je ook niet vanzelf. 
De leider zorgt voor spelers door een opstelling te maken en de 
thee wordt voor je klaargezet. De barman of -vrouw zorgt voor 
jouw eten en drinken. De formulieren voor het weekjournaal zijn 
ontworpen en geprint en de vloer maakt zichzelf ook niet schoon.

Ik heb gezegd wat ik wilde zeggen. Het is allemaal niet zo vanzelfsprekend als het lijkt en daar mogen we best dankbaar voor zijn. Zelf vind ik 
het geweldig dat dit allemaal mogelijk is bij ASC ’62. Dus bij deze: iedereen bedankt!

In de volgende editie wordt deze rubriek, wederom geheel vrijwillig, ingevuld door Ferme Jan Holsappel.

X-ICT steekt ASC’62 7 in nieuwe shirts

Het bedrijf richt zich op de basis van de 
infrastructuur, zowel op het ontwerpen, inrichten 
en onderhouden van computerruimtes als op het 
aanleggen, testen, certificeren en onderhouden 
van netwerkbekabeling.

Sinds deze zomer is het 7e elftal een nieuw elftal 
binnen de gelederen van de senioren van ASC’62. 
Met een aantal nieuwe jonge leden aangevuld 
met een aantal vaste spelers heeft het team zich 
positief geprofileerd. Een jong bedrijf als sponsor 
is natuurlijk een mooie combinatie. Op Zaterdag 
30 maart werden de shirts op kantoor van X-ICT 
gepresenteerd en vastgelegd op een teamfoto. 
ASC’62 is erg blij met de sponsoring van X-ICT 
en hoopt op een lange en gezonde relatie.
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Keeperstrainer kneedt aan doelmannen
“Kleine pasjes, kleine pasjes, op de voorvoeten”, schalt het over het nieuwe kunstgrasveld van ASC’62. Timo Meijer, de 

nieuwbakken keeperstrainer van de Dalfser voetbalvereniging, heeft er duidelijk zin in. De doelmannen van het eerste elftal 

paraderen als ware hiphoppers over een uitgerolde touwladder, met de bal vastgeklemd tussen de armen tikken ze een voor 

een de doellat aan. Met het tegenhouden van ballen heeft het weinig te maken zo lijkt het, maar Meijer weet wel beter. Hij legt 

het uit in de dugout op het hoofdveld, als zijn passie voor het keepersvak al snel aan het licht komt. “Het korte werk, daar train 

je voornamelijk op. Alles heeft als doel het reactievermogen van een keeper te verhogen.” Meijer wijst naar Manuel Neuer, 

de onbetwiste doelman van Bayern München, nog volop in de strijd om de Champions League verwikkeld. “In de Bundesliga 

trainen ze heel anders dan hier, leren ze ook veel uit het handbal. Moet je die Neuer eens zien staan. Die krijgt de ballen van 

heel dichtbij keihard op zich af, maar pakt ze wel.” 

Meijer krijgt de verbetenheid van een 
winnaar op zijn gezicht, was tijdens 

zijn eigen carrière onder de lat niet anders 
gewend. Als kleine knul staat hij al snel 
in ‘de 7,32’, zoals een doel onder keepers 
liefkozend wordt genoemd. “Het klassieke 
verhaal. Ik had oudere broers en er moest 
iemand op goal staan. Dat werd ik. En dan 
krijg je al snel harde schoten op je af, leer je 
pijn lijden en ben je al snel niet bang meer.” 
Meijer stroomt in bij de selectieteams, 
heeft geluk dat een concurrent naar 
Zwolle vertrekt en maakt als ‘jongetje van 
zeventien’ zijn opwachting in het doel van 
het eerste. “En dat selectievoetbal heb ik 
tot mijn dertigste volgehouden. Steeds weer 
haalde Rohda een keeper van buitenaf. Die 
kwamen en die gingen weer.” Als toenmalig 
trainer Gerard Marsman doelman Paul van 
Leeuwen van Go Ahead Eagles binnenhaalt, 
pakt Meijer zijn biezen. “Marsman vertelde 
dat Van Leeuwen de eerste keus zou zijn, 
wat er ook gebeurde. Nou, dan hoef ik de 
strijd niet aan te gaan. Bovendien kon ik 
vaker bij mijn zoon gaan kijken.” 

Hij laat het keepersvak vijf jaar links liggen, 
maar het bloed kruipt waar het niet gaan 
kan en Meijer pakt de handschoen weer op. 
Figuurlijk dan, want de geboren Raaltenaar 
volgt cursussen en wordt keeperscoördinator 
binnen Rohda. 

Maar toch blijkt zijn hart meer op het veld te liggen. “Ik had geen zin meer om de discussie aan te gaan met huismoeders, die vaak hun kind 
de beste vinden.” Meijer stopt andermaal en wordt keeperstrainer van Wijhe’92. Een plezierige tijd volgt in dat dorp, bekend door de Wiejese 
Diekdaegen. De ballenpakker ontwikkelt zich en maakt plannen voor een eigen keeperschool. Samen met een handbaldoelman, uit een tak van 
sport die gemaakt lijkt voor lijnkeepers.                                                                                           

                [Lees verder op de volgende pagina]

“Ik had oudere broers en er moest iemand op de goal staan. Dat werd ik”
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“We wilden trainen met allerlei selectiekeepers uit de regio. Die naast de training bij hun eigen club op bijvoorbeeld de maandag extra scholing 
krijgen. Want keepers leren van elkaar, door met elkaar bezig zijn.” Maar het initiatief strandt, als zijn handbalcollega het toch niet ziet zitten. En 
dan ztt Meijer plots zonder club, waarna hij via zijn contacten in Dalfsen bij ASC’62 terechtkomt. 

Met een talentvolle groep, een mix van talent, degelijkheid en ervaring, werkt hij iedere dinsdag volgens een vast stramien. “Vertrouwen is voor 
een keeper het sleutelwoord. Dat goede gevoel moet je vast zien te houden. Daarom vraag ik voor iedere training ook altijd wat er zaterdag 
goed is gegaan. Meestal merk je dat ze dan binnen tien seconden beginnen over dingen die beter konden. Maar dat wil ik niet horen, keepers 
zien vaak alleen wat ze fout doen, niet wat goed gaat.” 

Concentratie is ook belangrijk, van de eerste tot en met de laatste minuut. “Daarom kan ik weleens uit mijn slof schieten als een doelman 
een eerste bal laat gaan. Want dat kan zaterdag ook niet. Je moet altijd gefocust zijn, je niet laten afleiden, ook niet als bekenden je tijdens 
de training proberen te benaderen.” Meijer staat ook volgend seizoen voor de keepersgroep, naast de senioren neemt hij ook de jeugd onder 
handen. Jonge doelmannen uit de B- en C-junioren geven het geleerde op hun beurt weer door aan de keepers daaronder. 

Meijer ziet het met genoegen aan, ASC’62 is met de doelmannen op de goede weg. Met de hoofdtrainer bespreekt hij de ontwikkelingen en geeft 
in de kleedkamer advies. “Mooi bij deze vereniging is dat je met Jan en Berry gewoon twee doelmannen hebt die qua niveau heel dicht op elkaar 
staan. Dat is voor een keeperstrainer makkelijk werken.” Bovendien sluipt de gemakzucht en door de hevige concurrentiestrijd er niet in. Mag ook 
niet, want een polletje of een van richting veranderd balletje kan hemel maar zo in hel veranderen. Je moet immers altijd op je hoede blijven, 
een fout herstellen met een winnende treffer is voor een keeper uitgesloten, hoewel Meijer dat anders ziet. “Het pakken van een beslissende bal, 
daar doe je het voor. Dat is voor ons het beslissende moment.”

‘Keepers zien vaak alleen wat ze fout doen’

Jaqcues Thijsbaert heeft in zijn roemruchte carrière als sluitpost 
meerdere keeperstrainers meegemaakt. Timo Meijer slaat hij hoog 
aan. “Meijer is een gedreven, gepassioneerde en kwalitatief goede 
keeperstrainer. Ook is hij uiterst gemotiveerd om ons naar een hoger 
niveau te tillen en weet hij de verschillende kwaliteiten van ons goed 
in te schatten.” Thijsbaert proeft de ervaring bij zijn leermeester. “Je 
merkt dat hij zelf op een hoog niveau heeft gekeept, dat loont.”

Mario Heimeriks staat bij Wijhe’92 onder de lat, in het verleden 
kreeg hij meerdere seizoenen training van Timo Meijer, die inmiddels 
een contract bij ASC’62 heeft getekend. “Een gouden kerel, op het 
trainingsveld maar ook daarbuiten. En fanatiek zoals het hoort. Je 
merkt aan hem dat hij zelf ook lang heeft gekeept. Hij is bij ons weg 
gegaan vanwege die voetbalschool, maar ik zou graag nog eens 
onder hem trainen.”

“Vertrouwen is voor een keeper het sleutelwoord. Dat goede gevoel moet je zien vast te houden”
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Nog een poosje en het is 
alweer een decennium 
geleden dat de E1 van 
Bart Visscher, Wilmer 
Volkerink, Matthijs van 
Gelder, Ben Oegema, 
Marien Albracht, Roel van 
Zanten, Vincent van der 
Hulst, Mark van Lenthe 
en Marcel Bijlenga onder 
leiding van trainers Ab 
Liefers en Bart Stevens 
en leiders Bert Visscher 
en Gerrit van Lenthe de 
KNVB-beker in de wacht 
sleepte. 

De lentezon straalt fanatiek 
over sportcomplex ’n Kadiek 
van de jubilerende Sportclub 
Daarle. Vandaag, op 15 mei 
2004, is dit het decor van 
de districtbekerfinales voor 
E- en D-pupillen. Veertien 
gretige gemeentegenoten 
betreden het ‘centre court’ 
onder luid gejuich en heuse 
opkomstmuziek. De E1 van 
ASC’62 staat dit seizoen al 
voor de vijfde keer tegenover 
die van v.v. Lemelerveld, maar 
deze editie is uniek.
 

Het beginsignaal van scheidsrechter Fikkert is nog niet uitgeschald, of ASC kijkt al tegen een op het oog onoverbrugbare achterstand van 1-4 
aan. “Gelukkig konden we nog voor de rust orde op zaken stellen, toen was het alweer 4-4”, graaft middenvelder Marcel Bijlenga (zie foto 
linksonder) in zijn geheugen. Na de ranja is het ASC’s beurt om een ruime voorsprong te nemen. Coach Ab Liefers ziet triomfantelijk toe hoe zijn 
pupillen uitlopen naar een riante 9-4 stand. Met vijf goals neemt spits Matthijs van Gelder meer dan de helft van de productie voor zijn rekening. 
Lemelerveld perst er nog wel een eretreffer uit, maar na een doelpuntrijke 9-5 overwinning voor ASC overhandigt wethouder Bakker van de 
gemeente Hellendoorn de enorme KNVB-beker aan een trotse ASC-captain Bart Visscher.

De kers op de taart van een mooi seizoen voor ASC’62. De najaarscompetitie werd al winnend afgesloten en in de voorjaarseditie eindigden 
de blauwwitten als derde, op één punt van Lemelerveld en SVVN. “Van Lemelerveld hadden we voor de bekerfinale al twee thuiswedstrijden 
gewonnen, uit wonnen zij twee keer. SVVN versloegen we in de kwartfinale van de beker, nadat we kort voor tijd nog met 1-3 achterstonden, 
met 4-3”, weet Bijlenga nog. 

Voor diezelfde Marcel Bijlenga was het succesjaar zijn eerste bij de 
vereniging. “De meeste van mijn vrienden zaten al lang op voetbal. 
Ik heb eerst alle mogelijke zwemdiploma’s gehaald, van A tot en met 
zwemvaardigheid 3. Daarnaast turnde ik al een tijdje, maar het koste 
me geen moeite om later definitief voor het voetbal te kiezen.” Wel 
speelde hij met zijn toekomstige teamgenoten al op schoolpleinen 
en sportveldjes. “Daardoor kon ik direct al goed meekomen en 
belangrijk zijn. De meeste van die jongens waren al schoolvriendjes, 
en we voetbalden ontzettend veel. Dat creëert ook een sterke band, 
die misschien wel aan het succes heeft bijgedragen”, vermoedt de 
middenvelder. 

De kern van E1 blijft lange tijd in stand en sleept in D1 opnieuw 
twee prijzen in de wacht. Daarna is het voor de ‘lichting van Liefers’ 
vaak net niet, totdat er in A1 vorig jaar weer eens promotie naar de 
Hoofdklasse werd afgedwongen. Bijlenga knokte zich daarna samen 
met doelpuntenmachine Matthijs van Gelder in de basis van het eerste 
elftal. “Dat is altijd wel mijn doelstelling geweest. Als klein jochie zie 
je dat als iets heel groots maar naarmate je ouder wordt, krijg je toch 
steeds meer het gevoel dat het je kan gaan lukken.” 

Uit ASC’62 E1 van het seizoen 2003/04 zijn alleen Ben Oegema en                          
Vincent van der Hulst geen actief lid meer van de vereniging. De   
anderen spelen in Heren 1, Heren 3 en A1.      

Boven v.l.n.r.: Bart Stevens (trainer/leider), Ab Liefers (trainer), Ben Oegema, Wilmer Volkerink, Vincent van 
der Hulst, Marien Albracht, Bert Visscher (leider) en Gerrit van Lenthe (leider). Onder: Matthijs van Gelder, 
Marcel Bijlenga, Bart Visscher, Roel van Zanten en Mark van Lenthe.  
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Zonder vrijwilligers geen vrijwilligersfeest!
ASC’62 telt rond de 300 vrijwilligers die onze fantastische vereniging draaiende houden. Het soort vrijwilligerswerk dat men bij 

ASC’62 doet varieert van barmedewerker, scheidsrechter, leider, trainer, grensrechter en commissielid tot de schoonmaakploeg. 

Eens in de twee jaar wordt voor al deze vrijwilligers een feest georganiseerd, het vrijwilligersfeest. Op vrijdagavond 5 april was 

het weer zover. 

De activiteitencommissie had, zoals gebruikelijk, eerst een activiteit georganiseerd. Vanaf 19.00 uur verzamelden de eerste trouwe vrijwilligers 
zich in het clubgebouw. Van hieruit werden ze in groepen van 8 personen ingedeeld en weggestuurd om in de omgeving van Sportpark Gerner 
spellen uit te voeren. Op veld C was een houten bord met gaten geplaatst. Door een bal door de gaten te schieten kon met punten verdienen. 
Beste schutters waren Eva Dalhuisen en Ingrid Lans, beide met 15 punten.

Verder waren er 5 banen bij schietsportvereniging “Vechtdal” gehuurd. Hier kon iedereen eerst oefenen met schieten op een proefkaartje, waarna 
er voor het echie geschoten moest worden. Onze voorzitter Jurrie van Keulen bleek zijn oog-hand coördinatie het meeste onder controle te 
hebben, door maar liefst 43 van de maximale 50 punten te behalen. Hij vertelde dan ook vol trots dat hij vroeger, toen hij in het leger zat, ook 
al een scherpschutter was. 

Verder was er een parcours uitgezet bij onze buren, hockeyvereniging MHC Dalfsen. Hier moest men met bal en hockeystick zo snel mogelijk een 
parcours afleggen. Dat voetballers geen hockeyers zijn, bleek uit het feit dat Rik Hogenkamp per ongeluk zo hard tegen een bal aansloeg, dat de 
hockeystick door midden brak. Ook moesten bij scouting Dalfsen balken aan elkaar geknoopt worden, waarna hiermee, als een soort steltlopen, 
een afstand afgelegd moest worden. Dit vergde teamwork van de verschillende teams.  

Het team dat de spelletjes het beste tot een eind wist te brengen, was het team van captain Hessel de Graaff. Hij en zijn ploegmaats ontvingen 
een heerlijk stuk gebak. Na de activiteit stond er een hapje en een drankje klaar in het clubgebouw, waarvan de vrijwilligers konden genieten 
onder de muzikale begeleiding van de Dalfser band “The Rockiers”. Al met al een gezellige avond, waarbij de vrijwilliger centraal stond. 
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Oudere jongeren gaan los deze zomer

Al jaren lang wordt er eens in de 2 jaar een balletje opgegooid om een zomeravondcompetitie te organiseren voor de wat 
oudere spelers. Het is zelfs zo’n hardnekkig gerucht dat de KNVB hier iets mee is gaan doen. En we weten allemaal dat het dan 
een vrij oud idee moet zijn wat lang aan de deur heeft geklopt. 

In ieder geval is er nu een initiatief om ‘iets’ te organiseren met buurtverenigingen. Er zijn 8 verenigingen uit de omgeving gebeld met de vraag 
of er interesse is voor een zomeravond toernooi. De opzet is vrij simpel. De deelnemende verenigingen spelen een halve, of bij wat minder animo, 
een hele competitie. Als avonden worden genoemd de woensdag, eventueel de vrijdag, maar niets ligt nog vast. 

Het idee is verder om op een half veld 7 tegen 7 te gaan spelen. Op dit moment wordt er gesproken over 2 x 30 minuten per wedstrijd, één 
wedstrijd per avond. Waarschijnlijk wordt er een ondergrens gehanteerd van 45 jaar, maar dat hangt van de andere verenigingen. Dat kan ook 
zomaar 40 worden. 

Als alle verenigingen meedoen, is OZC de verste weg en SVD natuurkijk het dichtst bij (als we die uit zouden spelen). 
We gaan er van uit dat, omdat het doordeweeks is en veel ‘jongens’ werkverplichtingen hebben, we ongeveer 15 man nodig zullen hebben. 
Hierover zijn al gesprekken gevoerd, er hebben zich bijvoorbeeld al 3 keepers aangemeld. 
Ook zijn er al onderhandelingen gaande met mensen die achter de bar willen staan bij thuiswedstrijden. Ook is er een gesprek met een coach 
geweest, wij kunnen op dit moment nog niet al te veel zeggen. 

Ben je nog niet benaderd maar voel je wel aangetrokken tot dit initiatief of heb je hier vragen over? Neem dan contact op met 
Wim Dingemans of Kor Wachtmeester, zij kunnen je verder informeren. 

Van de bestuurstafel
In deze nieuwsbrief een kort stukje van de bestuurstafel. Op woensdag 29 mei is de algemene ledenvergadering van onze voetbalvereniging. 
Aanvang 20.00 uur en als bestuur rekenen we er op dat veel ASC-ers aanwezig zijn. De accommodatieplannen, financiële gegevens en 
bestuursverkiezing zijn een aantal  - nu al - bekende agendapunten. In de afgelopen periode is bestuurlijk het nodige gedaan. Te veel om 
in deze nieuwsbrief te melden, kom daarvoor maar naar de ledenvergadering als je meer wilt weten wat er zoal speelt binnen de club. De 
respect-bijeenkomsten hebben geleid tot een concreet voorstel vanuit de vereniging (commissie Peter van Veen, Jan de Goeijen en Jan 
Steen) die in het bestuur zijn besproken en waarover een besluit is genomen. We gaan onder meer werken met een aantal afspraken, positief 
geformuleerde gedragsregels en schaffen aanvoerdersbanden aan met het ‘respect’ logo. En bovenal binnen onze club gaan we elkaar 
aanspreken op niet gewenst gedrag. De beslissingen zullen op een goede wijze worden gecommuniceerd en duidelijk worden gemaakt. 
We naderen het einde van het seizoen en dan bedoelen we de maand mei waarin de beslissingen zullen vallen. Het definitief ontlopen van 
degradatie, kampioenschappen bij dames en heren, nacompetitie. Er is nog veel mogelijk. We wensen iedereen veel plezier, succes en 
sportieve wedstrijden toe.
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Erik Nieuwenhuizen(23) is inmiddels voor het derde jaar leider van het derde herenteam van ASC’62. Na eerst twee jaar samen 

te hebben gewerkt met Bert Wienen, is tegenwoordig Martijn Visser zijn adjudant. “Zij moeten vooral voor een goede sfeer 

zorgen, ik ben meer voor het voetbaltechnische gedeelte”, aldus Erik. De nog altijd bij SVD actieve keeper geeft zelf geen 

training. “Ik ben realistisch genoeg om te beseffen dat ik zelfs spelers van het derde niet beter kan maken. Wel acht ik mijzelf 

in staat de spelers op de juiste plek te zetten, en bovenal alle koppies de juiste kant op te krijgen.” 

Erik omschrijft zichzelf als iemand die meer weg 
heeft van Guus Hiddink dan van Louis van Gaal. 
“Hoe Hiddink met zijn spelers omgaat, daar heb ik 
zo’n ontzettende bewondering voor. Ik heb boeken 
over zijn aanpak gelezen, en profiteer daarvan in 
mijn rol als coach. Hoe hij bijvoorbeeld af en toe 
een arm om de schouder legt van een speler als 
Didier Drogba, en daardoor ervoor zorgt dat deze 
vervolgens door het vuur gaat voor hem. Tuurlijk gaat 
iedere vergelijking tussen Didier Drogba en pak ‘em 
beet Sander Bakhuis mank, maar ook op dit niveau 
vergt ieder individu een aparte benadering. Dat 
probeer ik ook zoveel mogelijk in mijn achterhoofd 
te houden wanneer ik spelers individueel benader” 

Na jaren van een ondergeschoven kindje geweest 
te zijn, is het derde tegenwoordig een volwaardig 
selectie-elftal, inclusief trainingsplicht. Voor 
Erik betekent dit dat het niveau van zijn selectie 
beduidend hoger is komen te liggen. “Mijn pupillen 
hebben de plicht om minimaal 1 keer per  week te 
trainen, of dat nou dinsdag of donderdag is.” Zoals 
eerder gezegd worden deze trainingen niet verzorgd 
door Erik. Op dinsdag neemt Tristan (zie elders deze 
nieuwsbrief) deze op zich, en op donderdag traint 
Freddy Wildvank de mannen van drie. “Naast dat 
spelers beter worden door te trainen, krijg je als 
gevolg van dit beleid ook te maken met jongens 
die gemotiveerd zijn om in de selectie elftallen te 
spelen. 

Een andere consequentie waarmee Erik als leider van het derde te maken heeft is de wisselende samenstelling van de wedstrijdselectie. De ene 
week moet Erik pupillen afstaan aan het tweede, terwijl hij de week erop juist spelers van het tweede bij zijn elftal kan verwelkomen. Toch zijn 
er wel vastigheden in het team. Zo is zijn aanvoerder Christian Hartkamp verzekerd van een basisplek, mits hij zijn  niveau haalt. Vorig  seizoen 
was Berjan Hartkamp nog captain van het derde. “Ik zag Suarez en Toivonen de aanvoerdersband dragen, wat mij op ideeën bracht. Door hem 
die verantwoordelijkheid van die band te geven hoopte ik dat hij zich meer met het team bezig zou houden.“ Zijn neef heeft die rol dus inmiddels 
overgenomen. 

“Hoewel ik blij ben dat ik Berjan zo ver heb dat hij in het belang van het team is gaan denken, haal ik voor mezelf vooral veel voldoening uit mijn 
samenwerking met Tom van Zanten. Hij stond binnen deze vereniging toch te boek als enfant terrible. Bij mijn weten ben ik de eerste coach die 
erin slaagt om hem binnen boord te houden. Hoe ik dat doe? Ik weet precies wanneer ik moet stoppen als ik met hem in discussie ben. Dat is in 
het heetst van de strijd, als de emotie nog vers is. Ik bel hem dan de volgende morgen, als de emoties wat tot bedaren zijn gebracht, gewoon 
op en dan begrijpen we elkaar eigenlijk altijd wel weer. Of hij mijn volgende aanvoerder wordt? Haha, daar ga ik nog een nachtje over slapen.

“Ik zag Suarez en Toivonen de aanvoerdersband dragen, wat mij op ideeën bracht”
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De een vertrok via de 
achterdeur en kwam 
nooit meer terug, een 
ander verliet ASC’62 
met een goed gevoel 
en is zonder een bal 
aan te raken nog 
regelmatig te vinden 
op het sportpark. 
De redactie van de 
nieuwsbrief geeft in 
Gast op Gerner die 
bezoeker de kans 
om terug te kijken 
op zijn carrière. In 
aflevering één Jan 
Willem Wennemars, 
over trainers, familie 
en Sinterklaas. 

Vanaf het moment dat hij kon lopen was Jan Willem actief met de bal. Toen hij zes jaar oud was werd hij daadwerkelijk ingeschreven bij 
ASC’62. In de jeugd speelde Wennemars nooit in een lichting die overliep van talent. De meeste spelers uit zijn teams moesten het hebben 
van hun mentaliteit, zo ook Jan Willem. “Met spelers als Gerjan de Groot, Coen Westerhof en Arjen Stokvis was het lastig om een goed 

positiespel op het veld te leggen. We speelden dan ook opportunistisch voetbal, en hoopten dat het balletje een keer goed zou vallen.” weet Jan 
Willem nog te melden. “In de A’tjes leidde dat zelfs nog bijna tot promotie, maar in de nacompetitie moesten we het net afleggen. Dat sommige 
van mijn voormalige teamgenoten nu nog steeds in het eerste spelen vind ik erg knap.” 

Jan Willem zegt het geluk te hebben gehad zijn hele carrière onder goede trainers te hebben gespeeld. “Ik 
speelde altijd in de selectie-elftallen. De trainers daar moesten diploma’s op zak hebben, dat was ook wel te 
merken. Maar de allerbeste trainer ben ik pas in de senioren tegengekomen.” 

Die “allerbeste trainer was Jan Roo. (toenmalig trainer van Heren 2, red.)” “Het was een grote stap van de 
A-junioren naar de senioren. Ineens kwam je bij spelers in een team terecht waar je vroeger altijd tegen 
opkeek. Gelukkig zag Jan Roo het wel zitten in mijn voetbalkwaliteiten. Dan bedoel ik eigenlijk vooral mijn 
nimmer verzakende werklust, want echt heel technisch ben ik nooit geweest haha.“ Deze coach, waar sommige 
voormalige onderdanen nog steeds nachtmerries van hebben, stond te boek als een ware legercommandant. 
“Ik hield hier wel van,” vervolgt Jan Willem, “alleen de spelers met de juiste instelling kwamen bovendrijven. 
Roo zag het duidelijk in mij zitten, maar na een jaar in het tweede ben ik er toch even tussenuit gegaan.”

“Gelukkig zag Jan Roo het 
wel zitten in mijn voet-

balkwaliteiten”
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Jan Willem stelde namelijk ook prioriteiten 

aan zijn studie, Geneeskunde aan de RUG in 

Groningen. Omdat hij hiervoor op kamers moest 

was trainen onmogelijk. “Ik heb het nog wel 

anderhalf jaar geprobeerd in het tweede, maar 

heb toch besloten de handdoek te gooien. In die 

tijd waren de resultaten van het tweede elftal nog 

niet om over naar huis te schrijven en koerste 

het team af op degradatie. Als extra motivatie 

voor mijzelf heb ik besloten pas mijn baard af te 

scheren als wij een overwinning zouden pakken. 

Op een gegeven moment leek ik Sinterklaas 

wel, haha.” Waar zijn medespelers klaarblijkelijk 

geen moeite hadden om tegen Jan Willems 

baard aan te kijken, daar staken zijn collega 

chirurgen zelfs de handen in de portomonnee 

om zijn wangen weer glad te krijgen. “Voor een 

goed doel hebben ze in het ziekenhuis waar ik 

stage liep bijna duizend euro opgehaald om mijn 

baard eraf te scheren.”                      

             

Tegenwoordig zijn het niet Jan Willem en diens broer Gerben die namens de familie Wennemars furore maken op sportpark Gerner, maar hun 
neven Freddy en Erben, in heren 5. “Leuk dat zij onze rol hebben overgenomen. Ik hoorde dat ze veel scoren? Mooi man!” Jan Willem zegt 
overigens vroeger erg op te hebben gekeken tegen zijn broer Gerben. “Waar Freddy ooit hoopte om net zo hard te kunnen schaatsen als Erben, 
daar hoopte ik Gerben te evenaren als voetballer. Dat dat nooit gelukt is vind ik geen schande. Ik vind dat je altijd het hoogste moet nastreven. 
Dan zie je vanzelf wel waar het schip strandt.  

Op de vraag of we Jan Willem ooit nog terug zien in het maagdelijke blauw-wit is hij vastberaden. “Dat gaat niet meer gebeuren. Doordeweeks 
trainen is nog steeds niet mogelijk voor mij, en ik zie mij zelf, met alle respect, niet tussen de lage senioren mee voetballen.”

Redacteur Brian Stokvis in gesprek met Jan Willem Wennemars
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“ASC’62 is een bruisende voetbalvereniging met 7 heren,- 3 dames,- 26 jongens- en 6 meisjesteams. Naast 

de actieve sporters heeft de vereniging vele vrijwilligers en bezoeken wekelijks honderden mensen ons 

sportpark. Binnen Dalfsen neemt ASC’62 in sociaal en sportief opzicht een belangrijke plaats in. Uitganspunt 

van de vereniging is om met plezier de voetbalsport te bedrijven, waarbij het beleid mede ook gericht is op 

het behalen van prestaties. Respect, waardering, open communicatie en een goede omgang met elkaar, de 

tegenstander en andere partijen staan bij ons hoog in het vaandel”. 
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